
Kortenberg, 14 september 2022

Betreft: Vervolg advies jeugdraad met betrekking tot de nutskosten regeling voor
jeugdverenigingen

Uit de bespreking met de schepen van jeugd op de jeugdraad van maart bleek dat de
gemeente graag de jeugdlokalen vaker gebruikt zien worden. We snappen als jeugdraad
deze vraag gezien deze lokalen vaak leeg staan. Een jeugdvereniging werkt wel anders als
vele andere verenigingen, we werken vaker iets ad hoc en wijken al is af van onze agenda
die in het begin van het jaar gemaakt wordt. Ook die agenda wordt in vergelijking met
andere verenigingen laat gemaakt, meestal pas eind september voor het komende
werkingsjaar.

Jeugdverenigingen stellen op dit moment ook al lokalen open als dat gevraagd wordt (BBQ’s
van jeugdfanfares, JoJo die bij verenigingen op bezoek komt…). We zien het dus ook zeker
zitten om dit breder te doen en meer bekend te maken via de gemeentelijke website. Een
zeer belangrijk punt voor ons is wel dat jeugdverenigingen de eindbeslissing hebben of een
specifieke datum kan of niet. Zo kunnen ze altijd nagaan of dit past binnen hun werking en of
er op die moment geen andere zaken gepland zijn. Ze kunnen dan ook zelf plannen wie de
lokalen komt open doen en afsluiten. Het zou voor ons ook handig zijn moesten die
aanvragen tijdig gebeuren (bij voorkeur 1 maand), anders wordt het moeilijk om te
garanderen dat een vereniging dit nog kan regelen.

We stellen voor om het financiële altijd te regelen met de gemeente, of de vraag nu bij de
vereniging of de bij de gemeente binnenkomt, we zouden wel graag een uitzondering willen
zodat jeugdverenigingen onderling elkaars lokalen gratis kunnen blijven gebruiken, dit zodat
startende jeugdverenigingen een duwtje in de rug krijgen. Als dit systeem van start gaat
vinden we het heel belangrijk dat dit na een jaar grondig geëvalueerd wordt, zodat we
kunnen bijsturen en dit zowel voor de gemeente als de jeugdverenigingen een positieve
ervaring wordt.

Voor de nutskosten zelf lijkt ons een basisbedrag van 800 euro per jaar een faire prijs in acht
genomen wat de werkelijke kosten zijn en het feit dat we als doelgroep jeugd hebben. Een
belangrijke factor is ook dat alles gedaan wordt door vrijwilligers en wij niemand uitbetalen
(zoals dit wel de gewoonte is bij sportverenigingen, fanfares…). Als jeugdverenigingen
ingaan op het systeem hierboven uitgelegd zouden we voorstellen dat het bedrag verlaagd
wordt naar 400 euro. Dit lijkt ons een mooie korting als wederdienst voor de administratieve
rompslomp die er bijkomt als de lokalen worden opengesteld.



De Scouts van Kortenberg is een aparte situatie gezien zij deels eigenaar zijn en ook hun
lokalen verhuren als jeugdverblijf. Het lijkt ons dan ook het gemakkelijkst moest de situatie
daar blijven zoals ze nu is.

Voor de jeugdraad,
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